
  
 

 

 

Møtereferat 
 

Oppvekst og levekår 
Kannik skole 
 
Postadr.: Postboks 8069 Forus, 4068 Stavanger 
Besøksadr.: St. Svithuns g. 40 
Telefon: 51517250 
E-post:   
www.stavanger.kommune.no 
Org.nr.: NO 964 965 226 
FAU  

 
Gruppe: FAU-Kannik skole. Org.nr.: NO 918 165 517 
Møtested: Personalrommet 
Møtedato/ -tid:                   23.10.2024.  kl. 19:00 – 20:30.  

Delt møte, 45 min hele FAU og 45 min til undergrupper 
Møteleder FAU leder: Mette Sømme Referent: Lene Østensen  
Deltakere: FAU-representanter fra alle klasser, leder elevrådet og rektor  
Fravær: 9C, 9H, 10A, 10D 
Kopi til Skolekonsulent Lena Kristensen 

 
Sak nr.:  Ansvar 

09-24/25 Godkjenning av innkalling og referat, samt saker til eventuelt 
En stk sak lagt til (vedtekter) 
Kommer ofte små-saker i siste liten til FAU møte, Lene sender ut innlegg til alle 
i FAU 2 uker før møtet for å forsøke å hente inn saker i god tid før møtet. 
 

Leder 

10-24/25 Rektor informerer 
• Hospitering på videregående, mange har ikke fått besøkt den 

skolen de ønsker å gå på. Dette er ikke noe skolen bestemmer, det 
er kommunen som organiserer. Formålet er å besøke 
videregående skole, kanskje spesielt en skole/linje de nødvendigvis 
ikke har planer om å gå på, for å få innsikt i mangfoldet av 
muligheter.  

 
• Nasjonale prøver resultat er kommet. Skolen løfter fremdeles 

elevene. Mer info kommer.  
 

• Elevene får gleden av å få gode tilbud fra den kulturelle 
skolesekken, se informasjon på hjemmesiden. 

 
God stemning og kjekke elever på skolen 😊😊. 
 

Rektor 

11-24/25 Elevrådsleder informerer 
• Oppfølgingssak – Dusjing etter gym 

Saken er tatt videre til elevrådet? 
• Annet 

 
Mikkel introduserer seg, ny elevrådsleder. Han informerte om følgende saker: 

• Sak om dusjing etter gym skal tas opp i neste elevrådsmøte. 
• Skolemat: Elevene er ikke fornøyd med lasagne. Skolen er i dialog 

med leverandør.  

Elevrådsleder 
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• Skoleball, Tema: «Hollywood rød løper» 
• Temauke, en uke der elevene og skolens ansatte kler seg ut i tråd 

med dagens tema. 
• Elever etterlyser digital klokken i klasserommet, ikke gammeldags 

analog. Elevene skjønner ikke den analoge klokken. Dette ble 
avvist fra skolen.  

 
12-24/25 Oppfølgingssak - Føringer for klassekasse mm 

 
Saken ble meldt inn på forrige møte. Ønske om tydeligere retningslinjer for 
klassekasse og klasseturer mm.  
 
Vedlagt finner dere lenke som Kommunalt foreldreutvalg i Stavanger har på 
sine nettsider. Spørsmålet til FAU er om vi kan benytte disse retningslinjene 
også på Kannik skole?  
 
Anbefalte retningslinjer for klasseturer, aktiviteter, og gaver i regi av 
klassekontakter og foreldre 
 
Diskusjon i FAU: 
Mange som synes de anbefalte retningslinjene fra KFU er veldig bra. De sier 
mye det samme som Kannik skole sitt skriv, men mer detaljert.  
Kannik FAU anbefaler at disse retningslinjene brukes fremover. 
Rektor er enig.  
 
Tetningslinjene må kommuniseres ut slik at alle foreldre og elever blir kjent 
med dem. Det ble enighet om at reningslinjene: 
• skal ligge synlig på skolens hjemmeside og under FAU sin fane.  
• sendes til foreldre gjennom Vigelo ved skolestart  
• gis alle nye klassekontakter på papir (og link) i første foreldremøte der 

klassekontakt velges.  
• Skal bli informerer om på felles informasjonsmøte til 8-kl. foreldre 
 
 

 
 
Leder og 
kasserer 
 

13-24/25 Nye vedtekter 
 

1. Forslag fra økonomi ansvarlig: Forslag om noe tilleggstekst om 
åpenhet/synlighet i forbindelse med budsjett og regnskap. 

2. Innspill fra en i FAU: Ønsker en litt mildere/rundere formulering 
omkring §6. Forslag sendes til FAU leder og rektor.  

 
Styringsgruppen har fått mandat fra FAU  med mer enn 2/3 stemmer, om å  
kunne vurdere forslagene og vedta vedtektene sammen med rektor Finn.  
Nye vedtekter blir dermed vedtatt. 
 

Leder 
 
Aksjon 

14-24/25 Hei Verden (innmeldt sak) 
Kan vi gjennomføre denne dagen på en annen måte? 
Sak: Hei verden blir gjennomført enten at en jobber eller går med bøsse.  
Problemet er at: 

- Flere elever gjør ingenting hjemme, men får minst 500-1000 kr 
hjemmefra til aksjonen. Supert for aksjonen, men dårlig for klasse-
miljøet. Innsatsen speiler ikke resultatet. 

Øyvind Sagåsen 

https://www.minskole.no/DynamicContent/Documents/977-kfu-c9378e7b-f238-4eb3-bb73-a1fd87b23c24.pdf
https://www.minskole.no/DynamicContent/Documents/977-kfu-c9378e7b-f238-4eb3-bb73-a1fd87b23c24.pdf
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- Flere elever har søkt på 10-15 jobber uten napp 
- Feiring av den klassen som har samlet mest: Det er ofte de 

klassene med pengesterke foreldre som blir «belønnet» 
 

Diskusjon:  
Forslag til løsning: Enten jobbe (ikke hjemme) eller gå med bøsse? 
Kommentar fra rektor: Pizza til den klassen som samler inn mest. Hvis FAU 
ønsker at pizza tas bort, så kan dette gjøres? 
 
Det ble enighet om at:  

• Skolen skal lese gjennom skrivet før neste år, for å sikre at 
retningslinjene for innsamlingen ikke kan misforstås.  

• FAU forvente at foreldre snakker med elevene om aksjonen og 
formålet med aksjonen. Formålet er primært å samle inn penger 
til en humanitær organisasjon. 
 

 
15-24/25 Informasjon fra gruppene 

Hver gruppe har laget en liten oppsummering fra sine diskusjoner.: 
 
• Natteravn  
Vi har fordelt arbeidsoppgaver for møteinnkallingen på FAU. 
 
• Skoleball 
Vi er en liten gjeng som har hatt et kort møte i dag i etterkant av FAU-møtet og 
har definert følgende punkter vi må huske.  
Vi tenkte kanskje møtes på hotellet for møte ganske kjapt. Hva tenker dere? 
Tirsdag 29.10?  

1. definere leder og ansvarlige for de ulike arbeidsoppgavene  
2. søke stønad fra kommune ol lig 
3. invitasjon: be elevrådet, tema: Hollywood rød løper.  
4. hvordan registrere vaktene: Google forms? Excel per klasse?  
5. gjennomgang av antall vakter-flere senvakter enn tidligere pga 
rydding. Gjennomgang av antall kaker ol? 
6. bestille DJ og finne ut av garderobeskapene  
7. definere ansvarlig for musikkanlegg 
8. bordoppsett: runde bord? Langbord? Navnelapper: skole fikser 
9. info på hjemmesider + ranselpost 
10. annet? 

 
• Helse og skolemiljø  
Gruppen jobbet med forslag til retningslinjer og gode tips til taler og andre 
innslag på skoleballet. 
  
• Reguleringsplaner og trafikksikkerhet 

 
Vi ble enig om å lage et skriv til foreldrene om trafikksikkerhet, spesielt 
med hensyn til bruk av sykkelhjelm og refleks. Vi er klar over at dette 
er en utfordring, men vi vil oppfordre foreldrene å ta særlig ansvar. 
Legger ved noen lenker til tema. 

Gruppe 
koordinator 
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https://www.nrk.no/video/refleks-redder-liv_239572 
https://www.nrk.no/innlandet/quiz_-hva-vet-du-om-refleks-og-refleksbruk_-
1.16581199 https://m.youtube.com/watch?v=Fui7_3sNCn4 
 

16-24/25 Eventuelt 
Tilbakemelding fra rektor 
 
1) Maten i mat og helse 
Mange elever som får vondt i magen.  
Det mistenkes at årsaken er søt gjærbakst. 
Rektor og lærere har undersøkt renhold og matinnkjøp, og har ikke 
identifisert noen avvik. Skolen følger med videre. 
 
2) Mat på skolen:  
Mye matsvinn, elevene liker ikke lasagne. Er veldig flytende og 100% 
vegetar. Kjøkkenet har fått beskjed. Suppene er veldig populære.  
 
 
 

 

Møtedatoer skoleåret 24/25:  
• 11. september 90 min hele FAU  
• 23. oktober 2024, 45 min hele FAU +45 min undergruppe 
•   4. desember 2024, 90 min hele FAU 

 
GOD JUL 
•   8. januar 2025 45 min hele FAU + 45 min undergruppe 
• 19. februar 2025, 90 min undergruppe hele FAU 
•   2. april 2025 45 min hele FAU + 45 min undergruppe 
• 21. mai. 2025 90 min hele FAU 
 
Med vennlig hilsen 
Mette Sømme   
Leder FAU Kannik skole 

https://www.nrk.no/video/refleks-redder-liv_239572
https://www.nrk.no/innlandet/quiz_-hva-vet-du-om-refleks-og-refleksbruk_-1.16581199
https://www.nrk.no/innlandet/quiz_-hva-vet-du-om-refleks-og-refleksbruk_-1.16581199
https://m.youtube.com/watch?v=Fui7_3sNCn4
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